
 

 

Protokół nr 40/2018 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 23 maja 2018 r. w godz. od 15:30 do 16:15 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/   Stanisław Kulikowski - przewodniczący Komisji 

2/   Bogda Bezdziecki 

2/   Jacek Juszkiewicz, 

3/   Andrzej Paweł Chuchnowski, 

4/   Wojciech Pająk, 

5/   Kamil Lauryn. 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1/ Grzegorz Gorlo, 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1/  Ewa Beata Sidorek                 - Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 

2/ Agnieszka Szyszko                – Pełnomocnik Prezydenta Miasta d.s. wspópr. z org pozarz., 

3/ Jadwiga Olbryś                      – Z-ca Naczelnika Wydz. O,W i S, 

4/ Jerzy Cz. Szleszyński            – Prezes SKB, 

5/ Kamil Makarewicz                –  SKS „Wigry”, 

7. Waldemar Borysewicz          – Dyrektor OSiR. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Stanisław Kulikowski, który powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie następujący porządek 

posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu  nr 39/2018 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 16 kwietnia  2018 r. 

2. Wniosek Suwalskiego Klubu Badmintona w Suwałkach w sprawie przydziału dwóch 

mieszkań. 

3. Wniosek Suwalskiego Klubu Sportowego „Wigry” w sprawie przydziału lokali 

mieszkalnych. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  na prace 

konserwatorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, 

znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

 



 

 

6. Sprawozdanie z realizacji współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietni 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 r. 

7. Informacja z konsultacji z konsultacji z Suwalską Radą Działalności  Pożytku 

Publicznego oraz organizacjami pozarządowymi „Propozycji priorytetowych zadań 

publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2019”. 

8. Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi w 2019 r. 

9. Wolne wnioski 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu  nr 39/2018 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 16 kwietnia  2018 r. 

Stanisław Kulikowski poinformował, że do protokołu 39/2018 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został  przyjęty. 

 

Ad pkt. 2 

Wniosek Suwalskiego Klubu Badmintona w Suwałkach w sprawie przydziału dwóch 

mieszkań. 

Wniosek stanowi załącznik nr 2. 

Jerzy Czesław Szleszyński – Prezes Suwalskiego Klubu Badmintona w Suwałkach 

przedstawił Komisji  wniosek dotyczący przydziału dwóch mieszkań dla rodziny  Olgi                    

i Aleksandra Stankiewicz oraz  dla Anastazyi Khomicz –zawodniczki SKB . Osoby te są 

pochodzenia polskiego i posiadają Kartę Polaka. Stwierdził, że miasto Suwałki zyska bardzo 

wartościowe osoby, które z pewnością będą wizytówką naszego miasta. Nadmienił, że osoby 

te mają propozycje z innych samorządów; przydział mieszkań byłby argumentem do pozostania 

w Suwałkach.  

Bogdan Bezdziecki zapytał, czy Miasto dysponuje lokalami mieszkalnymi. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że tak. Miasto Suwałki zgodnie z Uchwałą Rady Miejskiej 

z 2012 r. - dysponuje 10 lokalami mieszkalnymi przeznaczonymi dla sportowców, artystów.     

W chwili obecnej 3 lokale są udostępnione sportowcom. Mieszkania są wynajmowane na czas 

nie dłuższy niż 5 lat  lub na okres związania kontraktem z klubem. 

Andrzej Paweł Chuchnowski zauważył, że przedstawiony wniosek jest bardzo zasadny. 

Warto zainwestować w sportowców, którzy są wzorem dla młodzieży. Podkreślił, że ważną 

sprawą jest również niesienie pomocy naszym Rodakom zza wschodniej granicy. 

Wojciech Pająk zapytał, czy wszystkie mieszkania są wynajęte piłkarzom Wigier.  

Jadwiga Olbryś odpowiedziała, że dwa mieszkania wynajmuję SSK „Wigry” a jedno Pani 

Popowa instruktor tańca w SOK-u. 

Członkowie Komisji więcej uwag nie wnieśli. 



 

 

Głosowanie nad wnioskiem: 

 

za głosowało     – 6  radnych (jednogłośnie), 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0  

 

Komisja wydała pozytywną opinię w sprawie przydziału mieszkań dla Suwalskiego Klubu 

Badmintona w Suwałkach. 

Pozytywna opinia stanowi załącznik nr 3  

 

Ad pkt. 3 

 Wniosek Suwalskiego Klubu Sportowego „Wigry” w sprawie przydziału lokali 

mieszkalnych. 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Kamil Makarewicz przedstawiciel Suwalskiego Klubu Sportowego „Wigry” przedstawił 

wniosek wraz z argumentacją. Nadmienił również, że  w lokalu mieszkalnym przy ul. 

Daszyńskiego Klub na własny koszt przeprowadził kapitalny remont. 

Andrzej Paweł Chuchnowski zapytał o wiek zawodników, którym ewentualnie zostaną 

przyznane mieszkania. 

Kamil Makarewicz odpowiedział, że są to młodzi zawodnicy w wieku 20 lat, nie posiadający 

własnej rodziny. Wynajem lokali tym zawodnikom znacznie zmniejszył by koszty Klubu. 

Członkowie Komisji więcej uwag nie wnieśli. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

 

za głosowało     – 6  radnych (jednogłośnie), 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0  

 

Komisja wydała pozytywną opinie w sprawie przydziału mieszkań dla SKS „Wigry”                     

w Suwałkach. 

Pozytywna opinia stanowi załącznik nr 5. 

 

Ad pkt. 4 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Waldemar Borysewicz przedstawił projekt uchwały. Stwierdził, że zmiany w Statucie 

Ośrodka Sportu i rekreacji są niezbędne i podyktowane rozszerzeniem działalności albo zmianą 

nazwy. Powstał między innymi Zespół ds. Pielęgnacji Boisk a Ośrodek w Starym Folwarku 

przyjął nazwę Przystań Stary Folwark.  



 

 

Osoby zatrudnione w w/w Zespole zajmują się pielęgnacją zieleni nad Zalewem Arkadia oraz 

pielęgnacją 9 boisk na terenie Miasta Suwałk. 

Problemem jest to, że nie zawsze w przetargach zawraca jest uwaga na technologię adekwatną 

do istniejących warunków. W przyszłości powinny być brane pod uwagę nie tylko walory 

ekonomiczne, ale przede wszystkim sportowe i klimatyczne. 

 

Ewa Beata Sidorek – poinformowała, że stan istniejących boisk jest różny. Dyrektorzy szkół 

zwracali się z prośbami o wymianę nawierzchni, zakup profesjonalnego sprzętu. Jednak nie ma 

praktycznie możliwości, aby wszystkie te prośby były załatwione pozytywnie. Po 

konsultacjach z dyrektorem OSiR-u oraz Panem Prezydentem podjęta została decyzja                     

o utworzeniu zespołu, który specjalizuje się w pielęgnowaniu boisk. Miasto zakupiło 

specjalistyczny sprzęt. Pracownicy na bieżąco są szkoleni. Dzięki temu jakość obsługi jest 

wyższa. 

 

Bogdan Bezdziecki zapytał o możliwość współpracy z Żeglarskim Klubem Sportowym „Grot” 

w zakresie udostepnienia środka transportu. 

 

Waldemar Borysewicz odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma możliwości współpracy        

w tym względzie z powodu braku środków transportu. Ośrodek Sportu i Rekreacji nie pozyskał 

ani jednego samochodu a  w ciągu roku stracił 3. Temat jest patowy. Nie ma  fizycznej 

możliwości użyczenia środka transportu. Z tym problemem zwracają się  przede wszystkim 

rodzice dzieci a nie władze klubu. 

 

Bogdan Bezdziecki zaproponował, aby temat parku maszynowego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

został poruszony na jednym z najbliższych posiedzeń Komisji. 

 

Członkowie Komisji więcej uwag nie wnieśli. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

 

za głosowało     –  6 radnych (jednogłośnie), 

przeciw    –  0  

wstrzymało się od głosu  –  0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suwałkach. 

Opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  na prace konserwatorskie 

i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, znajdujących się na terenie 

Miasta Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

 



 

 

za głosowało     – 6  radnych (jednogłośnie), 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, znajdujących się 

na terenie Miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Sprawozdanie z realizacji współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietni 2003 r.                     

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 r. 

Sprawozdanie stanowi  załącznik nr 10 do protokołu 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag.  

Sprawozdanie z realizacji współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietni 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 r zostało przyjęte.  

Ad pkt. 7 

Informacja z konsultacji z Suwalską Radą Działalności  Pożytku Publicznego oraz 

organizacjami pozarządowymi „Propozycji priorytetowych zadań publicznych do 

realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2019”. 

Projekt chwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Członkowie Komisji uwag nie wnieśli. 

Informacja z konsultacji z konsultacji z Suwalską Radą Działalności  Pożytku Publicznego oraz 

organizacjami pozarządowymi „Propozycji priorytetowych zadań publicznych do realizacji we 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2019” została przyjęta.  

Ad pkt. 8  

Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi w 2019 r. 

Propozycje stanowią załącznik nr12 do protokołu. 

Członkowie Komisji uwag nie wnieśli.  

Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk z 

organizacjami pozarządowymi w 2019 r. zostały przyjęte. 

 

 



 

 

Ad  pkt. 9 

Wolne wnioski. 

Stanisław Kulikowski przekazał Członkom Komisji zaproszenie na Konferencję pod 

patronatem Polskiego Komitetu Olimpijskiego pn. „Sfinansujemy sport w Twojej Gminie”.                                  

Stanisław Kulikowski podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono.    

 

 

 

 

         

        Przewodniczący Komisji Kultury Sportu                           

                                                                                  i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach   

 

                    Stanisław Kulikowski 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Danuta Teresa Skucz 

Inspektor Biura Rady Miejskiej 

w Suwałkach 

 


